

關於大新銀行調整高息港元往來戶口儲蓄存款年利率之通知

由 2025 年 10 月 1 日(「生效日期」)起·大新銀行有限公司(「本行」)之高息港元往來戶口 (「港鐵物業住戶」專用之戶口)之儲蓄存款年利率將作出調整如下:

戶口結存(港元)	調整後之儲蓄存款年利率 (自生效日期起)
500,000或以上	0.5%
500,000以下	0.25%

閣下有權通知本行終止有關服務及/或戶口,藉此拒絕接受上述修訂。若閣下於生效日期或以後繼續使用有關服務及/或戶口,上述修訂即對閣下具有約束力。請注意,若閣下不接受上述修訂,本 行將可能無法繼續為閣下提供有關服務及/或戶口。

如有查詢·請親臨任何一間本行分行或於辦公時間內(星期一至五上午 9:00 至晚上 10:00;星期六上午 9:00 至下午 5:30) 致電客戶服務熱線 2828 8000。

本通知的中英文版本如有歧異、概以英文版本為準。

大新銀行有限公司

_零_五年八月



Notice of Adjustment of Dah Sing Bank High-Interest HKD Current Account Savings Rate

With effect from 1 October, 2025 ("Effective Date"), the Savings Rate for Dah Sing Bank, Limited ("Bank") High-Interest HKD Current Account (Account Exclusively for Residents of MTR Properties) will be adjusted as follows:

Account Balance (HKD)	Revised Interest Rate per annum (as from the Effective Date)
500,000 or above	0.5%
below 500,000	0.25%

Please note that you may refuse to accept the above amendments by giving notice to the Bank to terminate the relevant services and / or account(s). Otherwise, the above amendments shall be binding on you if you continue to use the relevant services and / or maintain the relevant account(s) on or after the Effective Date. Please also note that the Bank may not be able to continue to provide you with the relevant services and / or account(s) if you do not accept the above amendments.

For enquiries, please visit any of our branches in person or contact Customer Service Hotline at 2828 8000 during working hours (Monday to Friday from 9:00 am to 10:00 pm; Saturday from 9:00 am to 5:30 pm).

In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

Dah Sing Bank, Limited August 2025